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Interpellation om ärende § 264 vid 
sammanträdet 2019-12-16 angående 
Trelleborgshem uppdrag att avyttra 
fastigheter 

Till 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Rubin

Trelleborg Kommun

Med anledning av att vid kommunfullmäktiges sammanträde den 16 december 2019 beslöts i 
oenighet att Trelleborgshem i samråd med Trelleborgs Rådhus AB skulle avyttra minst 30 % och 
högst 50 % av sitt fastighetsbestånd. 

Yttrandet och konsekvensanalysen från Trelleborgshems styrelse föranledde inga förändringar i 
beslutet från majoriteten i kommunfullmäktige. Vid ärendets behandling så framförde 
kommunstyrelsens v. ordförande från denna talarstol att Trelleborgshem skulle göra nybyggnation 
på landsbygden som exempelvis Smygehamn, Alstad, Beddingestrand med flera mindre orter.     
Kommunfullmäktiges ställningstagande är begränsat för att påverka Trelleborgs Rådhus AB:s 
beslut och har endast möjlighet att ta ställning till frågor som är av principiell betydelse eller 
annars av större vikt. Det skulle dessutom vara en olycklig utveckling om det var endast 
Trelleborgshem som var ålagda att bygga på landsbygden. Möjligheter finns att öka denna 
byggnation vid försäljningen av en stor del av Trelleborgshems fastighetsbestånd. Därför önskar 
undertecknad kommunfullmäktigeledamot ställa nedanstående frågor  

Frågorna som undertecknad ställer är följande:

Hur kan du som kommunalråd garantera att Trelleborgshem kommer ha sin nybyggnation på 
landsbygden i enlighet med kommunstyrelsen v. ordförandes besked och information från denna 
talarstol?

Kommer du som kommunalråd i dialogerna mellan Trelleborgs Rådhus AB samt Trelleborgshem att 
medverka till att de som förvärvar fastigheter från Trelleborgshem i den attraktiva centralorten 
också kommer att medverka till byggnation på landsbygden i Trelleborg? 

 

Trelleborg den 13 januari 2020

Ola Olsson

Centerpartiet i Trelleborg
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